
Verslag bestuurlijk overleg uitwerking windbeleid provincie 

Woensdag 10 januari 2024 18:00 – 18:45 

Locatie : Digitaal, MS Teams    
Aanwezig : Thomas Walder (Deventer),  (Deventer), Ben Beens (Rijssen-

Holten),  (Deventer),  (Rijssen-Holten), 
Tijs de Bree (provincie Overijssel),  (provincie Overijssel), 

 (provincie Overijssel) 

Nr.  Onderwerp 

1. 

2. 

Opening   
Tijs de Bree opent de vergadering en heet iedereen welkom. 

Terugblik en programmeringsafspraken 
Tijs de Bree: Als provincie hebben we gesprekken gevoerd met de gemeenten over het 
voorgenomen windbeleid. Daaruit kwam geen volledig eenduidig beeld. Wat wel naar voren 
komt is dat gemeenten invloed willen hebben om bij te kunnen sturen. Anders is bereidheid 
tot inzet beperkt.  

Daarom hebben we met juristen gekeken wat mogelijk is om meer comfort te bieden. Dat 
hee� geleid tot volgende aanpak: het is mogelijk als je een maximaal aantal TWh opneemt in 
de omgevingsverordening, met een plafond van 2 TWh. Daarmee creëer je schaarste van het 
aantal vergunningen dat kan worden afgegeven. Bijvoorbeeld tot datum x de mogelijkheid om 
vergunning aan te vragen en daarna niet meer. Op basis van een transparant proces 
waarbinnen de aanvragen worden beoordeeld. Dit biedt de mogelijkheid om gebieden uit te 
zonderen voor bijvoorbeeld ná 2030 en/of te faseren in �jd. In een slimme programmering kun 
je deze werkwijze vastleggen tussen gemeente en provincie. Het doel van die 
programmeringsafspraken is meer rust en duidelijkheid. Tijs de Bree is benieuwd naar de 
reac�es.  

Thomas Walder: De gemeenteraad in Deventer houdt vooralsnog vast aan het eigen RES-bod 
van circa 4 windturbines. Het gesprek over meer turbines is poli�ek erg gevoelig en moet nog 
op een goede manier worden gevoerd met de raad. 

Verder vraagt Thomas Walder of er momenteel een vergunningsaanvraag of concreet 
principeverzoek bekend is bij de provincie voor windturbines in Deventer. Tijs de Bree 
antwoordt dat dit niet het geval is en dat de gemeente op de hoogte wordt gebracht zodra er 
een verzoek binnenkomt bij de provincie. 

Ben Beens: Een ontwikkelaar hee� een plan neergelegd. Hoe moet dit gezien worden in rela�e 
tot het voorstel van de provincie? In december hee� Rijssen-Holten windbeleid vastgesteld 
met zoekgebied voor ons eigen bod. De verdubbeling is een stap te ver. Het is van belang om 
ook andere gemeenten aan te sporen om hun aandeel te leveren en een zoekgebied aan te 
wijzen. 

Tijs de Bree: De ontwikkelaar hee� een principeverzoek ingediend, nog geen aanvraag. Tweede 
deel van het gesprek is bedoeld voor ini�a�even die er nu al zijn of zich de komende �jd gaan 
melden. We hebben al eerder geconstateerd dat de poten�e van het gebied groter is dan het 
bod. Je wil je daarbij richten op projecten die je wél mogelijk wilt maken. De vraag komt in de 
aanloop naar maart aan beide gemeenten wat zij maximaal kunnen realiseren. Het �jdspad en 



de gewijzigde Omgevingsverordening met het maximum per gebied en de verdeling over de 
gebieden leggen we begin april voor aan Provinciale Staten. 
  

: Hoe ga je om met ander tempo van ini�a�even die 100% lokaal willen en 
binnen een bepaalde periode moeten indienen? Hou daar wel rekening mee.  
 
Tijs de Bree: Goed punt. Daar moet in de uitwerking, voor zover juridisch ook mogelijk, 
rekening mee gehouden worden. Tegelijker�jd kun je als gemeente daar in de voorbereiding 
ook op inspelen.  
 
Deventer en Rijssen gaan gezamenlijk om tafel en geven een reac�e op het clustergebied. 
Daarmee gaan we ook met de raden in gesprek. 

 




